
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 27. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 79
Mener ministeren, at det er udtryk for en ordentlig og lige behandling af alle aktører på
det danske bredbåndsmarked, når Erhvervsstyrelsen lægger op til at regulere små fiber-
netselskaber med få tusinde kunder, mens store fibernetselskaber med 30.000-40.000
kunder ikke skal reguleres, alene fordi det ene selskab er ejet af et energiselskab og det
andet ikke er?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christoffer Aagaard Melson (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christoffer.Melson@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Helveg Petersen
formand
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